
Motion till Vänsterpartiets årsmöte i Umeå 2018-02-18 

 

Ta avstånd från planerna på handelsetableringen ”Sandbäcken”. 

Bakgrund 

Det finns storslagna planer för I20-skogen, och det målas upp bilder av ett mycket stort 

framtida handelsområde som går under arbetsnamnet ”Sandbäcken”. För mig låter detta 

som ett absolut skräckscenario. Mer handel i en kommun som har redan har hybris när det 

kommer till att förespråka maximal tillväxt känns inte realistiskt.  

Jag funderar på vad det egentligen är för behov som uppfylls om ett nytt handelsområde blir 

verklighet. Är det behovet av att få äta på ännu en Amerikansk snabbmatskedja? Är det 

behovet av att kunna köpa billiga kläder och schampo för tio kronor flaskan? Jag ställer mig 

nämligen försiktigt tveksam till att det är lokala aktörer som kommer att etablera sig där. 

Visionen om ”Sandbäcken” går inte hand i hand med visionen om hållbar tillväxt som 

kommunen annars lyfter. Denna etablering skulle skada rekreationsvärden i I20-skogen, 

orsaka ökade utsläpp både under byggnation och brukarfas, och är en direkt motsats till det 

nationella miljömålet ”God bebyggd miljö” och det globala målet ”Hållbar konsumtion och 

produktion”. 

Jag yrkar därför;  

Att: Årsmötet ger i uppdrag åt styrelsen att tydligt lyfta och problematisera planerna kring 

ännu ett handelsområde i Umeå. 

 

Tobias Johansson, Umeå. 

Medlem i Vänsterpartiet. 

 


